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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani

Lázár János Miniszterelnökséget vezető miniszternek

„Miért és mi alapján sz űkítették le a nemzeti konzultáció címzettjeinek körét?”

Tisztelt Miniszter úr !

A 100. kormányinfón hangzott el, hogy a "Soros-terv"-ről indított nemzeti konzultáció
keretében a kormány egymillió konzultációs ívet ad postára .

Tudjuk, hogy a nemzeti konzultáció teljességel alkalmatlan az emberek véleményéne k
megismerésére, csak egy kedvelt manipulációs eszköz a kormány kezében . Mégis: az, hogy
bár mintegy nyolcmillió választópolgár él ma Magyarországon, és csupán töredékük
véleményére kíváncsi — vagy más, reálisabb olvasatban : csupán egymillió embert kíván
manipulálni - a Fidesz, elgondolkodtató, hiszen a korábbi konzultációk alkalmával többmillió
példányt kézbesítettek a konzultációs ívekb ől .

Kérdezem miniszter urat ,

1. Mi az oka, hogy csupán egymillió választópolgárhoz juttatják el a konzultációs íveket ?
2. Milyen szempontok szerint választották ki a címzetteket?

I.



3 . Figyelemmel arra, hogy a címzettek köre a választókorú népesség csekély hányada ,
valójában mi a kormány célja a legújabb nemzeti konzultációval ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . október 12 .

Tisztelettel,

Dr. Hadházy Áko s

országgyűlési képviselő
(LMP)
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